



ຂ່າວ NEWS



ໜ່ວຍງານຂ່າວສານ ພະແນກສັງລວມ ຫ້ອງການ ທຫລ
ໂທ / ແຟັກ (856-21) 260283

ທສກ ປ່ອຍສິນເຊື້ອ ໃສ່ຂະແໜງກະສິກໍາກວມ 80%



ກອງປະຊຸມໃຫຍ່ ຄັ້ງທີ IV ກໍາມະບານຮາກຖານ ທະນາຄານສົ່ງເສີມກະສິກໍາ (ທສກ) ສໍາເລັດລົງ ດ້ວຍໝາກຜົນອັນຈິບງາມ ໃນວັນທີ 12 ກໍລະກົດ 2019 ແລະ ໄດ້ດໍາເນີນມາເປັນເວລາເຄິ່ງວັນ ທີ່ສໍານັກງານໃຫຍ່ ທສກ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ຊຶ່ງໄດ້ຕີລາຄາສະ ພາບການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກງານໃນໄລຍະ 5 ປີຜ່ານມາ ຢ່າງພາວະວິໄສ ແລະ ພ້ອມກັນເປັນເຈົ້າການ ເລັ່ງໃສ່ການສະໜອງສິນເຊື້ອ ເຂົ້າໃສ່ຂະແໜງກະສິກໍາເປັນຫຼັກໃຫ້ກວມເອົາ 80% ຊຶ່ງກອງປະຊຸມຄັ້ງນີ້ໄດ້ໃຫ້ກຽດເຂົ້າຮ່ວມຂອງສະຫາຍນາງ ຂັນແກ້ວ ຫຼ້າມະນີເງົາ ຄະນະຝັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ (ທຫລ), ປະທານສະພັນກໍາມະບານ ທຫລ; ສະຫາຍ ຄໍາສິງ ແສງແກ້ວມະຫາວິງ ເລຂາຄະນະຝັກ ຮາກຖານ ທສກ; ບັນດາຮາກຖານກໍາມະບານອ້ອມຂ້າງ ແລະ ຄະນະໜ່ວຍ-ສະມາຊິກກໍາມະບານເຂົ້າຮ່ວມ.

ກອງປະຊຸມໃຫຍ່ ໄດ້ຜ່ານບົດສະຫຼຸບ 5 ປີຜ່ານມາ (2014-2019) ຊຶ່ງຮາກຖານກໍາມະບານ ທສກ ໄດ້ຖືສໍາຄັນຕໍ່ການສຶກສາ ອົບຮົມການເມືອງ-ແນວຄິດໃຫ້ຖັນແຖວພະນັກງານ-ກໍາມະກອນ ໂດຍລວມມີຄວາມເຊື່ອໝັ້ນຕໍ່ການນໍາພາຂອງຝັກ, ມີການຫັນປ່ຽນ ທາງດ້ານແນວຄິດ, ຈົນຕະນາການ ແລະ ເປັນເອກະພາບຕໍ່ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແນວທາງ ກໍ່ຄືວິໄສທັດ-ແຜນຍຸດທະສາດ, ແຜນການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານວິຊາສະເພາະຂອງ ທສກ; ປັດຈຸບັນທົ່ວຮາກຖານກໍາມະບານ ທສກ ມີ 22 ໜ່ວຍຂຶ້ນກັບ ແລະ ມີ ສະມາຊິກກໍາມະບານທັງໝົດ 353 ສະຫາຍ.

ໃນໄລຍະຜ່ານມາ; ຄະນະນໍາ ແລະ ສະມາຊິກກໍາມະບານຮາກຖານ ທສກ ໄດ້ເອົາໃຈໃສ່ປະຕິບັດວຽກງານວິຊາສະເພາະຢ່າງເປັນ ເຈົ້າການເປັນຕົ້ນວຽກງານສິນເຊື້ອ ແມ່ນຫຼຸດຜ່ອນການຂະຫຍາຍສິນເຊື້ອທີ່ຕິດພັນກັບພື້ນຖານໂຄງລ່າງ, ສິນເຊື້ອການຄ້າ-ບໍລິການ ແຕ່ ກໍ່ເລັ່ງໃສ່ສະໜອງສິນເຊື້ອເຂົ້າໃສ່ຂະແໜງກະສິກໍາເປັນຫຼັກໃຫ້ກວມເອົາ 80%; ພ້ອມທັງ ສຸມໃສ່ເກັບກູ້ໜີ້ສິນ, ປັບປຸງນິຕິກໍາ ແລະ ກົນ ໄກຕ່າງໆ ຮັບປະກັນຄຸນນະພາບສິນເຊື້ອໃຫ້ມີປະສິດທິພາບສູງ; ຂະຫຍາຍບັນດາຜະລິດຕະພັນຕ່າງໆ ເປັນຕົ້ນການໂອນເງິນຊໍາລະສະສາງ ຊາຍແດນ (ໄທ, ຫວຽດນາມ) ແລະ ໂອນເງິນຕ່າງປະເທດຜ່ານ Western Union, ຊໍາລະຄ່ານໍ້າປະປາ, ຄ່າໄຟຟ້າ, ຈ່າຍຄ່າໂທລະສັບ, ພາສີທີ່ດິນ, ຈ່າຍຄ່າທໍານຽມທາງ, ພາສີທີ່ດິນ, Easy Tax, ບໍລິການເປັນຕົວແທນຂາຍປະກັນໄພຕ່າງໆ ແລະ ມາຮອດໂຕມາດ I ຂອງປີ

2019 ຈຳນວນບັນຊີເພີ່ມຂຶ້ນ 121.124 ບັນຊີເທົ່າກັບ 55,26%, ເງິນຝາກເພີ່ມຂຶ້ນ 24,96 %, ບັດ ATM ເພີ່ມຂຶ້ນ 23%, SMS Banking ເພີ່ມຂຶ້ນ 30% ແລະ ການເປັນຕົວແທນຂາຍປະກັນໄພເພີ່ມຂຶ້ນ 5 ບໍລິສັດ ຈາກແຕ່ເກົ່າມີພຽງ 1 ບໍລິສັດ. ພ້ອມນັ້ນ ຍັງ ພັດທະນາລະບົບ Core Banking, ພັດທະນາລະບົບໂປຣແກຣມຄຸ້ມຄອງບໍລິຫານວຽກງານພາຍໃນ, ລະບົບເຄືອຄ່າຍສັນຍານຕ່າງໆ, ເຊື່ອມໂຍງລະບົບ ATM ກັບທະນາຄານທຸລະກິດ, ຄົ້ນຄ້ວາຜະລິດຕະພັນໃໝ່ດ້ານການບໍລິການເອເລັກໂທຼນິກ Internet Banking ໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບສະພາບເສດຖະກິດ-ສັງຄົມໃນໄລຍະໃໝ່.

ພ້ອມດຽວກັນນັ້ນ; ຍັງຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂໍ້ແຂ່ງຂັນ 5 ເປັນເຈົ້າ ໂດຍເປັນເຈົ້າການປຸກລະດົມສະມາຊິກກຳມະບານໃນທົ່ວຮາກ ຖານບໍລິຈາກເລືອດ 18 ຄັ້ງ ມີ 126 ເທື່ອຄົນ, ສ້າງຂະບວນການກິລາ, ຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ປະສົບໄພນ້ຳຖ້ວມ, ໄຟໄໝ້, ໂຮງຮຽນທຸກຍາກ ຂາດເຂີນ, ຊ່ວຍເຫຼືອທະຫານທີ່ປະຕິບັດໜ້າທີ່ຢູ່ເຂດຫ່າງໄກສອກຫຼີກ ແລະ ຍ້ຽມຢາມສະມາຊິກກຳມະບານ ແລະ ຄອບຄົວເຂົາເຈົ້າທີ່ ເຈັບເປັນ; ປ້ອງການເວນຍາມຫ້ອງການ; ປັບປຸງລະບຽບສະຫວັດດີການ-ການຈັດຊື້ຈັດຈ້າງ ແລະ ທັງໄດ້ບັນຈຸສະມາຊິກກຳມະບານເຂົ້າ ໃນການກວດກາພາຍໃນ ເພື່ອປົກປ້ອງສິດຜົນປະໂຫຍດອັນຊອບທຳຂອງພະນັກງານລັດຖະກອນ ໂດຍສະເພາະການປະຕິບັດເລື່ອນຊັ້ນ, ເລື່ອນຂັ້ນເມື່ອຮອດກຳນົດ, ການຄິດໄລ່ເງິນເດືອນ, ເງິນອຸດໜູນລູກ, ເງິນປັບປຸງໃນເວລາເຈັບເປັນ ແລະ ມີກອງທຶນຊ່ວຍເຫຼືອເຊິ່ງກັນ ແລະ ກັນ.

ກອງປະຊຸມໃຫຍ່ ຄັ້ງທີ IV ກຳມະບານຮາກຖານ ຍັງໄດ້ປ່ອນບັດຄັດເລືອກເອົາຄະນະກຳມະບານຮາກຖານ ທສກ ຊຸດໃໝ່ ດ້ວຍບັນຍາກາດສ້າງສັນ, ມີປະຊາທິປະໄຕ ຊຶ່ງປະກອບມີ 9 ສະຫາຍ ໂດຍເລືອກເອົາສະຫາຍ ສູນທອນ ສຸພິມມະວິງ ເປັນປະທານ ແລະ ເລືອກ 2 ສະຫາຍ ເປັນຮອງປະທານ ຄື: ສະຫາຍ ຄຳສະແຫວງ ສິລິສັກ ຜູ້ປະຈຳການ ແລະ ສະຫາຍ ອຸລາ ທິນນະວິງສາ ເປັນຜູ້ກວດກາ; ສະນັ້ນ ເພື່ອໃຫ້ແຜນການດຳເນີນໃນຕໍ່ໜ້າຂອງກຳມະບານຮາກຖານ ທສກ ຊຸດໃໝ່ ມີຜົນສຳເລັດດ້ວຍບາດ ກ້າວທີ່ໜັກແໜ້ນ ແລະ ປະກອບສ່ວນເຮັດໃຫ້ ທສກ ໄດ້ຮັບການປ່ຽນແປງໃໝ່ໃນທຸກດ້ານທີ່ຕັ້ງໜ້າຕາມຈິດໃຈຊື່ນຳຂອງຂັ້ນເທິງນັ້ນ; ສະຫາຍ ຄະນະຝັກ ທຫລ, ປະທານສະພັນກຳມະບານ ທຫລ ແລະ ສະຫາຍ ເລຂາຄະນະຝັກຮາກຖານ ທສກ ແລະ ກໍ່ໄດ້ພັດປ່ຽນກັນມີຄຳເຫັນຊື່ນຳຕໍ່ກອງ ປະຊຸມດັ່ງກ່າວ ໂດຍເນັ້ນໃຫ້ຄະນະນຳ ແລະ ສະມາຊິກກຳມະບານ ທຸກສະຫາຍ ຈົ່ງເປັນເຈົ້າການຕັດສິນໃຈຜັນຂະຫຍາຍມະຕິຂອງກອງ ປະຊຸມໃນຄັ້ງນີ້ຊຶ່ງເປັນໜ້າທີ່ການເມືອງ ແລະ ຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຕົນໃຫ້ປາກົດຜົນເປັນຈິງ ແນໃສ່ເຮັດໃຫ້ ທສກ ມີທ່ວງທ່າ ແລະ ບາດກ້າວໃໝ່ທີ່ດີຂຶ້ນກວ່າເກົ່າຢ່າງຈະແຈ້ງ.

ຂ່າວ-ພາບ: ຣັດສະໝີ ດວງສັດຈະ

ຊາດພັດທະນາ ພາເສດຖະກິດກ້າວໄກ ພ້ອມກັນນຳໃຊ້ເງິນກີບ

